
 Oslo kommune 
 Bydel St. Hanshaugen 
 Oppvekst- og kulturkomiteen

 

 
 

Protokoll 1/07 
 
 
Møte: Oppvekst- og kulturkomiteen  
Møtested: Akersbakken 27  

Møtetid: onsdag 21. februar 2007 kl. 18.00     
Sekretariat: 23 47 53 03  
 
 
Møteleder: Stian Oen (SV)  
   
Tilstede: Haakon Sandøy (A)  

Tone E. Sylou-Creutz (F)  
Frida Blomgren (V) 

 

   
Forfall: Inga Mari Ramsfjell-Kind (H) 

 
 

   
Som vara møtte: Jon Ole Whist (H)  
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Sven Bue Berger  
 
Åpen halvtime: Representanter for utbyggerne av Geitemyrsveien 33 til stede og presenterte 
sine synspunkter.   
Godkjenning av innkalling: Jon Ole Whist (H) ber om at det foretas en nøye vurdering om sak 
må ettersendes.  
Godkjenning av sakskart: Godkjent  
Eventuelt: Spørsmål fra Jon Ole Whist (H) om husleiekrav fra Bolteløkka skole 2005. 
                  Spørsmål fra Haakon Sandøy (A) om bydelens barn (OL) får bruke gressmatta på    
                  Bislett.  
 
Saker behandlet under møte 
Sak 1 /07    OKK-protokoll november 2006 
Sak 2 /07    Geitmyrsveien 33, Voldeløkken gård, planforslag til offentlig ettersyn 
Sak 3 /07    Arbeidet med trafikksikringstiltak i bydelen 
Sak 4 /07    Omorganisering i Barne og oppvekstseksjonen 
Sak 5 /07    Brukerundersøkelse i barne- og ungdomsforvaltningen 
Sak 6 /07    Navn på barnehageenheter i Bydel St. Hanshaugen 
Sak 7 /07    Idrettsbarnehage - Bislet stadion 
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Sak 1 /07    OKK-protokoll november 2006 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Godkjent. 
 
Vedtak: 
Godkjent. 
 
 

 Sak 2 /07    Geitmyrsveien 33, Voldeløkken gård, planforslag til 
offentlig ettersyn 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Bydelsutvalget anbefaler planforslaget for byggeområde til boliger(felt A).  
 

2. Bydelsutvalget anbefaler omregulering av gårdsanlegget Voldeløkken gård (Felt B)fra 
byggeområde for boliger til spesialområde – bevaring,  med definerte underformål for 
bruken av de forskjellige bygningene. Bydelsutvalget synes det er svært positivt at 
gårdsanlegget planlegges med et innhold som vil være et betydelig tilskudd til 
bydelens kunst – og kulturaktiviteter. 

 
3. Bydelsutvalget har registrert at det er sterk motstand blant naboene mot et boligbygg 

på  den ubebygde tomten, og mener det er svært viktig at en søker å beholde 
grøntpreget på tomten. Bydelsutvalget mener at en derfor må bevare de 17 trærne i 
tomtens randsone, som det er uttalt er realistisk å bevare etter en utbygging og 
bearbeidelse av det eksisterende terrenget. Bydelsutvalget krever, for å sikre 
bevaringen av trærne, at utbygger innhenter trefaglig kompetanse i forbindelse med 
utarbeidelse av utomhusplan og før arbeidene på tomten starter opp.  
    

4. Bydelsutvalget mener at det bør legges til rette for en gangadkomst (”snarvei”) til 
nybygget og Evald Ryghs gate fra Geitmyrsveien over Voldeløkken gård, og ber om at  
dette tas inn i reguleringsbestemmelsene under §8 . 

 
5. Bydelsutvalget mener at det må ses på trafikk, atkomst- og sikkerhetsforholdene i 

området i utbyggingsperioden. Mulighetene for å lage en anleggsvei med atkomst over 
Voldeløkken gård bør vurderes og tatt inn i reguleringsbestemmelsene.  

 
 
Behandling: 
Endringsforslag fra (SV):  
Punkt 1 blir lydende: Bydelsutvalget anbefaler ikke planforslaget for byggeområdet til boliger 
(felt A).   
 
Votering: 
Endringsforslag fra (SV) falt mot (SV) og (A). 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak punkt 1 vedtatt mot (SV) og (A).  
Bydelsdirektørens forslag til vedtak punkt 2,3,4 og 5 enstemmig vedtatt. 
 



 
Vedtak: 

1. Bydelsutvalget anbefaler planforslaget for byggeområde til boliger(felt A).  
 

2. Bydelsutvalget anbefaler omregulering av gårdsanlegget Voldeløkken gård (Felt B)fra 
byggeområde for boliger til spesialområde – bevaring,  med definerte underformål for 
bruken av de forskjellige bygningene. Bydelsutvalget synes det er svært positivt at 
gårdsanlegget planlegges med et innhold som vil være et betydelig tilskudd til 
bydelens kunst – og kulturaktiviteter. 

 
3. Bydelsutvalget har registrert at det er sterk motstand blant naboene mot et boligbygg 

på  den ubebygde tomten, og mener det er svært viktig at en søker å beholde 
grøntpreget på tomten. Bydelsutvalget mener at en derfor må bevare de 17 trærne i 
tomtens randsone, som det er uttalt er realistisk å bevare etter en utbygging og 
bearbeidelse av det eksisterende terrenget. Bydelsutvalget krever, for å sikre 
bevaringen av trærne, at utbygger innhenter trefaglig kompetanse i forbindelse med 
utarbeidelse av utomhusplan og før arbeidene på tomten starter opp.  

 
4. Bydelsutvalget mener at det bør legges til rette for en gangadkomst (”snarvei”) til 

nybygget og Evald Ryghs gate fra Geitmyrsveien over Voldeløkken gård, og ber om at  
     dette tas inn i reguleringsbestemmelsene under §8 . 

 
5. Bydelsutvalget mener at det må ses på trafikk, atkomst- og sikkerhetsforholdene i 

området i utbyggingsperioden. Mulighetene for å lage en anleggsvei med atkomst over 
Voldeløkken gård bør vurderes og tatt inn i reguleringsbestemmelsene.  

 
 

 Sak 3 /07    Arbeidet med trafikksikringstiltak i bydelen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar sak om arbeidet med trafikksikkerhetstiltak i bydelen til orientering. 
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar sak om arbeidet med trafikksikkerhetstiltak i bydelen til orientering. 
 
 

 Sak 4 /07    Omorganisering i Barne og oppvekstseksjonen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar sak om omorganisering av Barne- og oppvekstseksjonen til orientering. 
 
Behandling: 
Endringsforslag fra (F): 
Bydelsutvalget anbefaler ikke omorganisering i Barne- og oppvekstseksjonen fordi 
bydelsutvalget er redd dette fører til mer byråkrati og at ressurser går fra barnehaven til 
administrasjon. 
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Votering: 
Endringsforslag fra (F) falt mot (F). 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak vedtatt mot (F) 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar sak om omorganisering av Barne- og oppvekstseksjonen til orientering. 
 
 

 Sak 5 /07    Brukerundersøkelse i barne- og ungdomsforvaltningen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak:  
Bydelsutvalget tar brukerundersøkelser ved Barne- og ungdomsforvaltningen til orientering.  
 
Votering: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Bydelsutvalget tar brukerundersøkelser ved Barne- og ungdomsforvaltningen til orientering. 
 

 Sak 6 /07    Navn på barnehageenheter i Bydel St. Hanshaugen 
 
Oppvekst- og kulturkomiteen vedtar følgende navn på de kommunale barnehageenhetene i 
bydelen: 
Barnehageenhet 1: Gamle Aker barnehageenhet. 
Barnehageenhet 2: Lindern barnehageenhet. 
Barnehageenhet 3: Marienlyst barnehageenhet. 
Barnehageenhet 4: St. Hanshaugen barnehageenhet. 
 
Votering: 
Oppvekst- og kulturkomiteens forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Oppvekst- og kulturkomiteen vedtar følgende navn på de kommunale barnehageenhetene i 
bydelen: 
Barnehageenhet 1: Gamle Aker barnehageenhet. 
Barnehageenhet 2: Lindern barnehageenhet. 
Barnehageenhet 3: Marienlyst barnehageenhet. 
Barnehageenhet 4: St. Hanshaugen barnehageenhet. 
 
 
 

 Sak 7 /07    Idrettsbarnehage - Bislet stadion 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget ber administrasjonen om å legge forholdene til rette for å etablere 
idrettsbarnehage i tilknytning til Bislett stadion. 
 



 
 
Behandling: 
Utsettelsesforslag fra (SV). 
 
Votering: 
Utsettelsesforlaget vedtatt mot (H). 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak falt mot (H). 
 
Vedtak: 
Saken utsettes.  
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